

Subject: GRI – Caribbean/CAEC/Panama/Venezuela/Puerto Rico (加勒比/中美东岸/巴拿马/委内瑞拉/波多黎各运费调整通知)

Date: 15th March, 2017

Dear Customers,

尊敬的客户,

Please be advised MSC shall impose a GRI for cargo moving from Asia going to Caribbean / CAEC / Panama / Venezuela/Puerto Rico destinations.

接总部通知, 由我司出口至加勒比/中美东岸/巴拿马/委内瑞拉/波多黎各各港口的货物将征收 GRI, 具体如下:

Effective date / 生效日期:

Panama, Caribbean, CAEC, Venezuela -- 01st April, 2017 (based on pro-forma departure date / 标准离港日)

**** For inland cargo, based on feeder onboard date no matter it is feeder BL or mother vessel BL****

****长江流域-无论出内支线提单还是母船提单同样以驳船开船日为准****

San Juan, Puerto Rico -- 15th April, 2017 (against gate-in date / 进港日)

**** For inland cargo, against gate-in date no matter it is feeder BL or mother vessel BL****

**** 长江流域-无论出内支线提单还是母船提单均以进港日为准 ****

Quantum / 具体费率:

USD1050/1500/1500 per 20DV/40DV/40HC for all equipment types

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机, 我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问, 欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited